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2015Z03934 

Vragen van het lid Tony van Dijck (PVV) aan de Staatssecretaris van 
Financiën over het bericht dat het «Aangifteseizoen start met een overbelaste 
site fiscus» (ingezonden 5 maart 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat de site van de Belastingdienst op de eerste 
dag van de IB-aangifte 2014 overbelast raakte?1 

Vraag 2
Is het vaker voorgekomen dat de website van de Belastingdienst overbelast 
raakte? Zo ja, hoe vaak en wanneer? 

Vraag 3
Hoeveel aangiftes kan de site tegelijk verwerken, met andere woorden 
hoeveel mensen kunnen tegelijk inloggen? 

Vraag 4
Bent u van plan deze verwerkingscapaciteit uit te breiden? Zo ja, met 
hoeveel? 

Vraag 5
Hoe wordt het aantal mensen dat niet kan inloggen vanwege overbelasting 
geregistreerd? 

Vraag 6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat belastingbetalers te allen tijde hun aangifte 
kunnen doen zonder storing of overbelasting? 

Vraag 7
Hoeveel extra IB-aangiften verwacht u dit jaar vanwege het niet tijdig 
verwerken van de loonbelastingtabellen in 2014?

1 http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/23745231/
__Aangifteseizoen_start_met_overbelaste_site_fiscus__.html
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